
                                                                                                                              Ve Svinčanech  dne 17.11.2019 

 

 

Výstup z porady osadního výboru Nákle 

 

 

Dobrý den, srdečně zdravím, po našem společném jednání se motáme více méně pořád kolem 
stejných věcí. Nejdůležitější uvádím níže:  

 

 

1) Opět se vracím k odvodňovacímu příkopu, kde nám bylo sděleno, že nám realizace troskotá 
na vyjádření SUS. Tímto tedy společně žádáme o oficiální vyjádření SUS, Kraje a Povodí Labe. 
Na zasedání se vždy jen mezi řečí dozvíme, jak to asi vypadá se stavem, ale tak nějak mi 
spolučlenové namítají , že by chtěli vidět nějaké oficiální stanovisko od všech výše uvedených 
institucí. A jak se věci vyvíjejí dále. 

2) Dále tu mám doplňující informace k požadovanému Altánu – rozměry jsem již uváděl, ale ať 
je vše pohromadě. Rozměry by měli být 6 x 4,5 m zadní stěna směrem k Váňům plná a tři 
další plné s výklopy pro možnost otevření. V daných výklopech navrhujeme makrolon jak 
z designového hlediska, tak z důvodů světla. Ze strany  od hřiště průchod o šíři 1 m od plůtku 
a 1 m průchod (s brankou) mezi plůtkem (u hřiště) a Altánem.  U tohoto vstupu by měla být 
také zámková dlažba aby se nechodilo přes kačírek.  

3) Tak nějak máme pocit stejně jako v Raškovicích, že se snažíme podávat náměty na zlepšení, 
ale pořád  to nějak vázne. Prozatím tedy nemáme další požadavky, abychom dodělali alespoň 
něco a neměli vše jen ve fázi plánů.  

 

 

Doplňující informace poskytnu na zasedání.  

Děkuji za pozornost  

Za osadní výbor přilehlé místní části Nákle  

Marcel Beran předseda 

 


